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PROTOKÓŁ NR XXII/2020 

Sesji Rady Gminy Damnica 

w dniu 24 września 2020 r. 

 

 

Na stan 15 radnych obecnych było 15 radnych. 

 

Przewodniczył – Kazimierz Kozina 

Protokółowała – Barbara Imińska 

 

Sesję Rady Gminy otworzył o godz. 12: 00 Przewodniczący K. Kozina, który po przywitaniu 

radnych i gości stwierdził quorum radnych do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy mają uwagi do 

przesłanego porządku obrad dzisiejszej sesji? 

 

Radny W. Wilkowski zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad poprzez przeniesienie punktu 

nr 18  na punkt nr 7 porządku obrad. 

 

Przewodniczący K. Kozina poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany porządku obrad - punkt 18 przenieść na pkt 7.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, Zbigniew 

Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Wojciech 

Wilkowski 

PRZECIW (5) 

Ewa Diegner, Wanda Kucharska, Paweł Obert, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Patryk Pałucki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że wniosek zgłoszony przez radnego W. Wilkowskiego 

został przyjęty. 

 

Porządek obrad  po wprowadzeniu zmian przedstawia się następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum, 

b) przyjęcie i rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

2. Wręczenie honorowego tytułu "Zasłużony dla Gminy Damnica". 
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3. Informacja z działalności Wójta Gminy Damnica w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja z realizacji wniosków i interpelacji złożonych w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja dyrektorów szkół o przygotowaniu placówek oświatowych do rozpoczęcia 

nowego roku szkolnego 2020/2021. 

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego w Gminie Damnica. 

7. Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

Damnica. 

8. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2020 rok. 

9. Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica 

na lata 2020 - 2027. 

10. Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Damnica Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Świętych Szymona i Judy Tadeusza w Damnie na prace 

konserwatorskie, restauratorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

11. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VI/49/2019 Rady Gminy Damnica z dnia 

28 lutego 2019 r. w sprawie Damnickiego Bonu dla Malucha. 

12. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/143/08 Rady Gminy Damnica            

z dnia 28 lutego 2008 r. w sprawie ustalenia Regulaminu przyznawania środków 

finansowych z przeznaczeniem na pomoc zdrowotną dla nauczycieli korzystających          

z opieki zdrowotnej. 

13. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działek nr 73/1, 73/2 i 73/3 położonych w obrębie 

geodezyjnym Damnica, gmina Damnica. 

14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia/niewyrażenia zgody na rozłożenie na raty 

zaległości z tytułu opłat za wodę i ścieki przypadających od osoby fizycznej (B.T.). 

15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia/niewyrażenia zgody na rozłożenie na raty 

zaległości z tytułu opłat za wodę i ścieki przypadających od osoby fizycznej (A.S.). 

16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia/niewyrażenia zgody na rozłożenie na raty 

zaległości z tytułu opłaty za wykonanie przyłącza kanalizacyjnego przypadających od 

osoby fizycznej (K.A.). 

17. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Damnica. 

18. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na 

okres do lat trzech z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Damnica. 

19. Wolne wnioski i informacje. 

20. Zakończenie Sesji. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż protokół z poprzedniej Sesji                                

tj. 27 sierpnia 2020r. został sporządzony, podpisany i opublikowany w Biuletynie Informacji 

Publicznej Urzędu Gminy Damnica. 
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Ad. 2 

Rada Gminy Damnica uchwałami Nr XIX/203/2020 i Nr XIX/204/2020 z dnia 25 czerwca 

2020 r. przyznała honorowy tytuł „Zasłużony dla Gminy Damnica” dla Pani Beaty Orlickiej    

i Pani Bożeny Kozłowskiej. 

 

Wójt Gminy Damnica A. Kordylas wspólnie z Przewodniczącym Rady Gminy Damnica       

K. Koziną dokonali uroczystego wręczenia aktów nadania honorowego tytułu „Zasłużony dla 

Gminy Damnica”. Panie otrzymały okolicznościowy medal oraz wiązanki kwiatów. 

 

 

Ad. 3 
Wójt Gminy A. Kordylas przedstawił informację z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Informacja stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 

 

 Ad. 4 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż w okresie międzysesyjnym radni nie złożyli 

wniosków i interpelacji. 

 

Ad.  5 

Przewodniczący K.Kozina poinformował, iż kolejnym punktem porządku obrad Sesji jest 

informacja dyrektorów szkół na temat przygotowania placówek oświatowych do rozpoczęcia 

roku szkolnego 2020/2021. 

 

Przewodniczący K.Kozina zwrócił się do dyrektorów poszczególnych placówek                      

o przedstawienie informacji. 

 

Zespół Szkół w Damnicy – informację przedstawiła dyrektor Pani Maria Czerska. 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 

 

Szkoła Podstawowa w Damnie – informację przedstawiła dyrektor Pani Joanna Russak. 

Informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 

 

Szkoła Podstawowa w Zagórzycy – informację przedstawił dyrektor Pan Robert Nowak. 

Informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 
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Ad. 6 

Analiza stanu bezpieczeństwa publicznego gminy. 

Informację na temat stanu bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Damnica  

przedstawił mł. aspirant Adam Szot z Posterunku Policji w Damnicy. 

Informacja stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 

Informację na temat bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie gminy Damnica         

przedstawił  Komendant Gminny Ochrony Przeciwpożarowej Piotr Zdun 

Informacja stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

Damnica 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że dla przeprowadzenia wyboru 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy, Rada Gminy wybiera ze swojego grona komisję 

skrutacyjną w składzie 3 radnych. 

Zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatur na członków komisji skrutacyjnej. 

Jednocześnie Przewodniczący K. Kozina przypomniał, iż osoby będące w komisji 

skrutacyjnej nie mogą kandydować  na Wiceprzewodniczącego Rady. 

Zgłoszono następujących  kandydatów do składu komisji skrutacyjnej: 

1) Bubniak Tadeusz, 

2) Seweryńska Sławomira, 

3) Wilkowski Wojciech. 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na prace w komisji skrutacyjnej. 

  

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w sprawie wyboru komisji skrutacyjnej do 

przeprowadzenie tajnego głosowania w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

i ogłosił wynik głosowania: 

Głosowano wniosek w sprawie: 

powołanie komisji skrutacyjnej do przeprowadzenia głosowania tajnego w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Damnica.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Cisek Paweł, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Zbigniew Kaźmierski, Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona 
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Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-

Dietrich, Wojciech Wilkowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż Rada Gminy Damnica powołała komisję skrutacyjną 

do przeprowadzenia głosowania w sprawie wyboru  Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

Damnica w składzie: Tadeusz Bubniak, Sławomira Seweryńska i Wojciech Wilkowski. 

 

Komisja skrutacyjna wyłoniła ze swojego składu przewodniczącego komisji, którym został 

Tadeusz Bubniak. 

 

Przewodniczący komisji skrutacyjnej T. Bubniak odczytał Regulamin wyboru 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Damnica stanowiący Załącznik Nr 7 do Statutu Gminy 

Damnica. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatów na 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Damnica. 

 

Zgłoszona następujących kandydatów: 

1. Łukasz Malinowski, 

2. Paweł Obert. 

Obaj kandydaci wyrazili zgodę na kandydowania na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

Damnica. 

 

Kandydaci przedstawili prezentację swojej kandydatury. 

 

Następnie Komisja skrutacyjna przygotowała i rozdała karty do głosowania.  

Po przeprowadzonym akcie głosowania przewodniczący komisji skrutacyjnej T. Bubniak 

odczytała protokół głosowania. 

Protokół komisji skrutacyjnej stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

W wyniku przeprowadzonego tajnego głosowania, bezwzględną większością głosów 

Wiceprzewodniczącym Rady Gminy Damnica wybrany został radny P. Obert.  

 

Przewodniczący K. Kozina poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 

wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Damnica. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 
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Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Marcin Jarzmicki, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Iwona Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, 

Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech Wilkowski 

PRZECIW (1) 

Łukasz Malinowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Kaźmierski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, że uchwała Nr XXII/244/2020 w sprawie stwierdzenia 

wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Damnica, została podjęta. 

 

Salę obrad opuścił radny M. Jarzmicki. 

Stan Rady – 14 radnych. 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2020 rok. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Damnica na 2020 r. i ogłosił wynik głosowania.                

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2020 rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Jarzmicki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXII/233/2020 w sprawie  zmian              

w budżecie Gminy Damnica na 2020 r. została podjęta. 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2020-2027 
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Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie imienne w przedmiocie projektu uchwały    

w sprawie zmian w  Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na lata 2020-2027     

i ogłosił wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2020 - 2027 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

BRAD GŁOSU (1) 

Marcin Jarzmicki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXII/234/2020 w sprawie  zmian              

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na lata 2020-2027, została podjęta. 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Damnica Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Świętych Szymona i Judy Tadeusza w Damnie na prace 

konserwatorskie, restauratorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu  i ogłosił wynik 

głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu Gminy Damnica Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Świętych Szymona i Judy Tadeusza w Damnie na prace 

konserwatorskie, restauratorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków..  

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech Wilkowski 

PRZECIW (1) 

Sławomira Seweryńska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Patryk Pałucki 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Jarzmicki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXII/235/2020 w sprawie udzielenia 

dotacji z budżetu Gminy Damnica Parafii Rzymskokatolickiej pw. Świętych Szymona i Judy 

Tadeusza w Damnie na prace konserwatorskie, restauratorskie przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków, została podjęta. 

 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VI/49/2019 Rady Gminy Damnica z dnia 28 

lutego 2019 r. w sprawie Damnickiego Bonu dla Malucha. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu  i ogłosił wynik 

głosowania: 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VI/49/2019 Rady Gminy Damnica z dnia 28 

lutego 2019 r. w sprawie Damnickiego Bonu dla Malucha 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich 

PRZECIW (1) 

Wojciech Wilkowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Jarzmicki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXII/236/2020 w sprawie zmiany 

uchwały Nr VI/49/2019 Rady Gminy Damnica z dnia 28 lutego 2019 r. w sprawie 

Damnickiego Bonu dla Malucha, została podjęta. 
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Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/143/08 Rady Gminy Damnica  z dnia 

28 lutego 2008 r. w sprawie ustalenia Regulaminu przyznawania środków finansowych             

z przeznaczeniem na pomoc zdrowotną dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu  i ogłosił wynik 

głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/143/08 Rady Gminy Damnica z dnia 

28 lutego 2008 r. w sprawie ustalenia Regulaminu przyznawania środków finansowych z 

przeznaczeniem na pomoc zdrowotną dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Kazimierz Kozina, 

Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł Obert, Patryk Pałucki, 

Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech Wilkowski 

PRZECIW (1) 

Zbigniew Kaźmierski 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Jarzmicki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXII/237/2020 w sprawie zmiany 

uchwały Nr XVIII/143/08 Rady Gminy Damnica z dnia 28 lutego 2008 r. w sprawie ustalenia 

Regulaminu przyznawania środków finansowych z przeznaczeniem na pomoc zdrowotną dla 

nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej, została podjęta. 

 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działek nr 73/1, 73/2 i 73/3 położonych w obrębie 

geodezyjnym Damnica, gmina Damnica. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu  i ogłosił wynik 

głosowania: 
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Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działek nr 73/1, 73/2 i 73/3 położonych w obrębie 

geodezyjnym Damnica, gmina Damnica..  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Jarzmicki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXII/238/2020 w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek nr 73/1, 

73/2 i 73/3 położonych w obrębie geodezyjnym Damnica, gmina Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozłożenie na raty zaległości z tytułu opłat za 

wodę i ścieki przypadających od osoby fizycznej (B.T.) 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu  i ogłosił wynik 

głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozłożenie na raty zaległości z tytułu opłat za 

wodę i ścieki przypadających od osoby fizycznej (B.T.) 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Jarzmicki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXII/239/2020 w sprawie wyrażenia 

zgody na rozłożenie na raty zaległości z tytułu opłat za wodę i ścieki przypadających od 

osoby fizycznej (B.T.), została podjęta. 
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Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozłożenie na raty zaległości z tytułu opłat za 

wodę i ścieki przypadających od osoby fizycznej (A.S.) 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu  i ogłosił wynik 

głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozłożenie na raty zaległości z tytułu opłat za 

wodę i ścieki przypadających od osoby fizycznej (A.S.) 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Jarzmicki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXII/240/2020 w sprawie wyrażenia 

zgody na rozłożenie na raty zaległości z tytułu opłat za wodę i ścieki przypadających od 

osoby fizycznej (A.S.), została podjęta. 

 

Ad. 16 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozłożenie na raty zaległości z tytułu opłaty 

za wykonanie przyłącza kanalizacyjnego przypadających od osoby fizycznej (K.A.) 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu  i ogłosił wynik 

głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozłożenie na raty zaległości z tytułu opłaty 

za wykonanie przyłącza kanalizacyjnego przypadających od osoby fizycznej (K.A.) 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Jarzmicki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXII/241/2020 w sprawie wyrażenia 

zgody na rozłożenie na raty zaległości z tytułu opłaty za wykonanie przyłącza 

kanalizacyjnego przypadających od osoby fizycznej (K.A.), została podjęta. 

Ad. 17 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Damnica. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu  i ogłosił wynik 

głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Jarzmicki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXII/242/2020 w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica, została podjęta. 

 

 

Ad. 18 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

do lat trzech z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Damnica. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionego projektu uchwały. 
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Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu  i ogłosił wynik 

głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

do lat trzech z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Tadeusz Bubniak, Paweł Cisek, Ewa Diegner, Monika Hetnarowicz, Zbigniew Kaźmierski, 

Kazimierz Kozina, Wanda Kucharska, Łukasz Malinowski, Iwona Mędrkiewicz, Paweł 

Obert, Patryk Pałucki, Sławomira Seweryńska, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Wojciech 

Wilkowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Jarzmicki 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XXII/243/2020 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres do lat trzech z dotychczasowym 

dzierżawcą nieruchomości stanowiących własność Gminy Damnica, została podjęta. 

 

 

Ad. 19 

Radny W. Wilkowski zaprosił wszystkich zebranych wraz z rodzinami na 3 października br. 

przed Remizę Strażacką w Damnicy na akcję honorowego krwiodawstwa zainicjowaną przez 

Ochotniczą Straż Pożarną. 

Radny W. Wilkowski zwrócił się z pytaniem, co było powodem wycofania wcześniej 

przedstawionego w materiałach wniosku dotyczącego rekompensaty za działkę w 

Domaradzu? 

Radny W. Wilkowski zwrócił się o wyjaśnienie, ponieważ od kilku dni docierają do radnych 

informacje dotyczące pani Sekretarz. Pani Sekretarz nie jest obecna dziś na sali 

konferencyjnej. Zwrócił się do Wójta o wyjaśnienie, czy te informacje są prawdziwe, czy też 

nieobecność Pani Sekretarz jest chwilowa. 

 

Zastępca Wójta G. Kiczmachowski wyjaśnił, że po dyskusji na posiedzeniu Komisji 

Komunalnej Wójt Gminy zdecydował o wycofaniu wniosku. Projekt uchwały nie był 

włączony do porządku obrad dzisiejszej sesji. 

 

Wójt Gminy A. Kordylas wyjaśnił, iż kodeks pracy gwarantuje pracownikowi pewną 

poufność, stąd też do czasu, kiedy pewne rzeczy nie są rozstrzygnięte  trudno się do nich 

odnieść. Nie mniej jednak Pani Sekretarz w tej chwili przebywa na urlopie trzytygodniowym. 

Nie jest tajemnicą, że chce zmienić zakres swojej działalności i wystąpiła z wnioskiem do 

Wójta o zmianę stanowiska pracy. 

 

Radny Z. Kaźmierski pogratulował swojemu następny Wiceprzewodniczącemu Pawłowi 

Obertowi życząc mu owocnej pracy. Jednocześnie chciałby przerwać falę oszczerstw pod 

jego nazwiskiem. Oszczerstwa te wychodzą z kręgu radnych. Radnych obowiązuje 
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zachowanie tajemnicy o tym, co dzieje się w Radzie, więc nie powinna się o tym rozmawiać 

w domu ani poza domem. Radny stwierdził, że nic złego nie zrobił. Zawsze wykonywał 

polecenia Pana Przewodniczącego a także zawsze dotrzymywał słowa. Radny nie może 

pogodzić się, że został osądzony przez Zakład Gospodarki Komunalnej o nielegalny pobór 

wody i złożony został wniosek na policję. Wodociąg w Bobrownikach został wybudowany w 

katach 60-70 przez ówczesnego dyrektora i jego decyzją było, aby podłączyć krany na 

podwórkach i działkach. W tamtych czasach nie wszyscy mieli ujęcia wody w domach i tak 

też było u radnego. Radny uważa, że nie jest stroną w sprawie, ponieważ rurociąg 

zlokalizowany jest na jego nieruchomości nie jest jego własnością. Radny stwierdził, że jest 

poważnym człowiekiem, ma swoje lata i w przyszłości nie chciałby mieć nic do czynienia ani 

z policją ani z takimi sytuacjami. Radny do tej pory nie otrzymał wyjaśnień na pismo 

skierowanie w maju do Zakładu Gospodarki Komunalnej przez kancelarie prawną. Radny 

zgłaszał nielegalny pobór wody i odprowadzenie ścieków do kanalizacji gminnej, jednak nie 

było na to zgłoszenie reakcji. Osoba, która korzysta a gminnych mediów za nic nie płaci. Tak 

nie może być. 

 

Radna S. Seweryńska zwróciła się z pytaniem, na jakim etapie jest inwestycja gazyfikacji 

naszej gminy. Na Osiedlu Leśnym mieszkańcy wykonują własne ogrzewanie mieszkań. 

Zainteresowanie gazem ziemnym rośnie, wielu mieszkańców jest zainteresowanych 

podłączeniem gazu. Temat tej inwestycji ciągnie się już kilka lat. 

 

Wójt Gminy A. Kordylas odpowiedział, że jakiś czas temu informację taką radnym 

przedstawiał. Na początku kadencji Wójt Gminy udał się do Polskiej Spółki Gazownictwa w 

Koszalinie w sprawie gazyfikacji Gminy Damnica. Okazało się, że złożonych zostało tylko 27 

wniosków. Dlatego mimo, iż wcześniej była opracowana koncepcja dla tej spółki, po analizie 

ekonomicznej rurociąg do Damnicy był nieopłacalny. W kolejnych latach doszły 2 jednostki. 

Na spotkaniu z kierownictwem spółki okazało się, że nie zostały ujęte w projekcie szkoły na 

naszym terenie, tym bardziej, że obok szkoły w Zagórzycy wychodzi rurociąg. Nie zostały 

ujęte także firmy jak Wosana, Kospel a także Ośrodek Szkolno-Wychowawczy. Wójt Gminy 

umówił się na kolejne spotkanie, kiedy firma Polska Spółka Gazownicza jeszcze raz 

przeanalizuje rachunek ekonomiczny gminy. Na kolejnym spotkaniu okazało się, że gmina 

Damnica znalazła się na granicy opłacalności. Spółkę interesuję przede wszystkim duzi 

odbiorcy, odbierający gaz przez cały rok a nie tylko w okresie grzewczym. Według informacji 

na dzień dzisiejszy Gmina Damnica jest na liście rezerwowej, ale bardzo wysoko. Do końca 

roku ma być podjęta decyzja czy w ogóle Spółka Gazownicza otrzyma kontrakt z Unii 

Europejskiej na gazyfikację. Jeżeli nie, to jest zapewnienie, że o rok później będą realizować 

z własnych środków. Przy udziale środków europejskich inwestycja będzie zrealizowana do 

końca 2023 roku, także za jakieś 2,5 roku gaz może już w Damnicy być. Praktycznie w 

gminie gaz już jest. W Wielogłowach mieszkańcy już mogą korzystać, w bieżącym roku 

zostanie doprowadzony do Sąborza do firmy Państwa Kostrubiec i części miejscowości po 

stronie firmy. Będziemy wspierać firmę gazowniczą m.in. w podatkach, aby inwestycja 

ruszyła i była realizowana. Podsumowując rok 2023 lub 2024 to są ostateczne terminy. 

 

Radna I. Mędrkiewicz zwróciła się z pytaniem, czy stanowisko, które będzie zajmowała Pani 

Sekretarz jest stanowiskiem nowo utworzonym, czy to stanowisko funkcjonuje już w 

strukturze Urzędu Gminy? 
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Wójt Gminy A. Kordylas odpowiedział, że nie jest to związane ze zwiększeniem ilości 

stanowisk w jednostkach i w Gminie, jest to tylko przeniesienie w ramach etatów 

istniejących. 

 

Radna I. Mędrkiewicz skoro w ramach istniejących etatów to znaczy, że nie zwiększą się 

środki finansowe na płace dla pracowników. 

 

Wójt Gminy A. Kordylas stwierdził, że nie jest to takie proste, aby to obliczyć. Biorąc pod 

uwagę ilość zadań, które maja pracownicy Urzędu Gminy, czy też Zakładu Gospodarki 

Komunalnej w stosunku do ilości etatów i średnich płac w gminach Potęgowo, Główczyce to 

pracownicy naszych jednostek mają bardzo dużo zadań stąd też ich zarobki muszą być 

adekwatne do ich pracy. 

 

Ad. 20 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 14:30 zamknął obrady XXII Sesji Rady 

Gminy Damnica. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokółowała        Przewodniczący 

Barbara Imińska       Kazimierz Kozina 

 


